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Uddannelses udvalget i Folketinget 

Skatteudvalget (2. samling) SAU alm. del - Bilag 124 
Offentligt 

Jeg kan ikke forstå hvorfor man som studerende og især på videregående uddannelser ikke må trække transport udgifter fra i skat for da ville de store boligproblemer blive løst i de store Uddannelses byer og de lokale områder ville lettere kunne fa uddannede de fleste fra hele Sjælland Ville måske vælge at blive i nærmiljøerne i stedet for at flytte til København. Jeg far selv brug for kørselsfradrag og jeg er villig til at få attest på hvert fremmøde. Venlig hilsen Karen Marie Huang 
Vestergade 8 6670 Holsted 
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